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Joker, režiséra Todda Phillipse, pravděpodobně vydělá přes miliardu dolarů, což je úspěch daleko za hranicemi 

očekávání studia Warner Bros. Někteří tvrdí, že tvůrci tak či onak přijdou na to, jak natočit pokračování, i když měl 

být film původně jen samostatnou záležitostí. Avšak navzdory stále rozšiřujícímu se úspěchu filmu není jasné, 

zda bude pokračování někdy přijato.  

Zatímco to vypadá, že Joaquin Phoenix nenasadí “happy face“ v Jokerovi 2, Phillips naznačuje, že Jokerův 

úspěch může značně ovlivnit Phoenixovo rozhodnutí. Avšak Phoenix v nedávném rozhovoru s Los Angeleským 

Timesem řekl, že nemá zájem zúčastnit se pokračování ,,jen proto, že první film je úspěšný.“ To, co ho především 

na filmu přitahovalo, byla skutečnost, že Joker byl vytvořen jako  

samostatný film, to také znamená, že Phillips ani Phoenix nejsou smluvně povinni účastnit se jakéhokoliv 

pokračování. Avšak spekulací je mnoho.  

,,Myslím, že strach byl v tom, že bych byl zavázaný k tomu, dělat něco opakovaně, na čem mi opravdu nezáleží a 

to by mě nemotivovalo ani nevzrušovalo,“ řekl Phoenix. ,,Součástí celé mé přitažlivosti bylo, že neexistují 

očekávání. Nepodepsal jsem dohodu o více filmech. Bylo to jednorázové.“ 

Co můžeme s jistotou říci je, že sám Phoenix nepotvrdil, ale ani nepopřel svůj zájem o ztvárnění postavy Jokera 

v jeho teoretickém pokračování. Nicméně je zřejmé, že stejně jako Phillipsův, ale i Phonexův návrat bude záviset 

na příběhu. 

Hlavním záměrem Todda Phillipse a Joaquina Phoenixe bylo vytvořit nejen samostatný film o postavě Jokera, ale 

také jedinečné zpracování této verze postavy, která nemá nic společného s kterýmkoliv jiným Jokerem, který se 

objevil dříve, ať už v komiksové formě nebo filmové.  

,,Mluvili jsme jen o tom, že kdybychom někdy udělali pokračování - a neříkám, že děláme, protože právě teď 

rozhodně neděláme - nemohl by to být jen divoký a šílený film o “klaunském princi zločinu“. To nás prostě 

nezajímá. Muselo by to mít nějakou tematickou ozvěnu v podobném způsobu, jak tomu je teď. “ řekl Phillips pro 

Los Angeleský Times. 

Phoenix roli Jokera označil za svoji roli snů. ,,Ve druhém nebo třetím týdnu natáčení jsem Toddovi řekl ,Todde, 

můžeš začít pracovat na pokračování? Je toho příliš mnoho na prozkoumání.´ Byl to ale tak trochu žert.“ 

Phoenixův „žert“ zahrnoval i zapojení Jokerova fotografa, který mu pomohl vytvořit spoustu plakátů „co kdyby“ pro 

hypotetického Jokera 2. „Nafotili jsem tedy pár fotek a vytvořili jsme plakáty, kde jsme Jokera vložili do deseti 

klasických filmů: Rosemary má děťátko, Zuřící býk, Jentl, atd. Pokud bys to viděl, řekl by sis ,Jo, na ten film bych 

se podíval.´ Jentl s Jokerem? To by bylo úžasné!“  

Phillips řekl, že pokud to fungovalo jednou, bude to pravděpodobně fungovat znovu a na to se nejspíš Warner 

Bros. spoléhá.  

“Jednu věc vám povím: S Joaquinem bych udělal cokoliv, nezáleží na tom, jaký den v týdnu by to byl. Nikdo není 

jako on,“ řekl Phillips. “Kdyby byl ochotný to udělat znovu a kdyby se na takový film diváci dostavili a Warner Bros 

by za námi přišli a řekli „Víte co? Kdyby vás něco napadlo...‟. V tom případě mám pocit, že by nás napadlo něco 

opravdu skvělého.” 



Pokud by někdo měl sklon k dohadům (a kdo v těchto dnech nemá, že), tak můžeme Phillipsův „pocit“ brát jako 

potvrzení alespoň toho, že on a Phoenix pravděpodobně již o nějakém nápadu přemýšleli. 


